



逸夫書院 暑期計劃 2026

Shaw College
Summer
Programmes 2026

西班牙語及文化學習團
**OVERSEAS SPANISH
STUDY PROGRAMME**

法語及文化學習團
**INTENSIVE SUMMER
FRENCH PROGRAMME**

德國禪修之旅
**MINDFULNESS TRIP IN
GERMANY**

GESCI230SA 懷仁服務學習
社會創新助力鄉土文化振興：
西雙版納服務學習項目
**CARING HEART SERVICE
LEARNING PROGRAMME**

新疆歷史文化及
經濟創新探索之旅
EXPLORATION TO XINJIANG

請按上述計劃的圖像瀏覽詳情。
Please click the above image for more programme details.

1. 所有計劃收費已獲書院資助。本地同學如欲申請暑期計劃的額外經濟援助(中國內地計劃除外)，可在收到書院取錄通知後提交申請。詳情將在書院發放取錄通知時提供。

All programme fees have been subsidized by the College. Local students who would like to apply for additional financial assistance of summer programmes (except Chinese Mainland Programmes), may submit application upon receiving the College's offer notification. Details will be provided when the College issues the offer notification.

2. 同學必須出席暑期計劃的所有活動(包括計劃前/後工作坊等)，另須遞交報告及分享學習經驗。同學如不履行計劃訂明的責任，將須退還書院資助。

Students are required to attend all programme activities (including pre/post programme workshops), submit report and share learning experience. Students who fail to fulfil the programme requirements will be required to pay back the College subsidy.

申請：請於2月12日(星期四)或之前填妥網上表格
<https://shorturl.at/62Xjv> 並上載主題文章。遲交申請恕不接受。

Application: Please submit e-form at <https://shorturl.at/62Xjv> and upload your essay by 12 February (Thursday). Late applications will not be considered.

主要甄選準則：學習動機和期望、溝通能力及面見表現等。
Major selection criteria: Learning motivation and expectation, communication skills, interview performance, etc.

查詢：如有疑問，請聯絡林小姐(carollam@cuhk.edu.hk)

Enquiry: Please direct the enquiry to Ms. Carol LAM (carollam@cuhk.edu.hk)

截止報名日期：
Application Deadline:
12 Feb 2026 (Thu)



<https://shorturl.at/62Xjv>